美心MX爆珠Summer特飲 免費升級優惠 Maxim's MX Summer Drinks with free upgrade





為迎接火辣的夏季,美心MX推出爆珠Summer特飲,透心冰涼的梳打加上果汁豐富的爆珠,咀嚼後會流出豐富果汁,好飲又過癮,讓你我暢爽一夏。

Maxim's MX introduces you our summer drinks that come with soda and pearls filled with refreshing fruit juice. Let's enjoy this summer with our tasty summer drinks!





憑此券於美心MX惠顧任何茶市 套餐,套餐之飲品即可以

免費升級 至爆珠Summer特飲

(可選草莓爆珠荔枝梳打或蜜桃爆珠柚子梳打)

Customers can **free upgrade to a summer drink** with
any purchase of tea set
upon presenting this coupon at
Maxim's MX

(Lychee soda with strawberry pearl or Pomelo soda with peach pearl for option)

優惠有效期至 Offer is valid till 30/6/2013



條款及細則 Terms and Conditions: ● 憑此券於美心MX(下午2:30至5:30)惠顧仟何 茶市套餐,套餐之飲品即可以免費升級至爆珠Summer特飲(可撰草莓爆珠荔枝梳打 或蜜桃爆珠柚子梳打) ● 必須於付款前出示優惠券並以恒生enJoy卡付款方可享有優惠 ● 優惠券只適用於美心MX及Can·teen太和分店 ● 此券有效期由2013年5月1日至6月30日 此優惠券只限使用1次此優惠券不可與美心MX美食禮券、「有衣食日 | 運動或 其它優惠同時使用 ● 如有任何爭議,恒生銀行有限公司及美心食品有限公司保留最終 決定權 • Customers can free upgrade to a summer drink with any purchase of tea set upon presenting this coupon during tea time (2:30 to 5:30pm) at Maxim's MX (Lychee soda with strawberry pearl or Pomelo soda with peach pearl for option) • The transaction must be settled by Hang Seng enJoy Card and this coupon must be shown before ordering • This coupon is only valid at Maxim's MX and Can-teen Tai Wo branch • This coupon is valid from 1 May to 30 Jun 2013 • This coupon can only be used once • This coupon cannot be used in conjunction with Maxim's MX gift coupon, "less rice for \$1 day" promotion and any other offers • In case of dispute, the decision of Hang Seng Bank Limited and Maxim's Caterers Limited shall be final.

電子版e-coupon